
 

Holmens Kanal 22 

1060 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 22. juli 2019 stillet følgende spørgsmål 

nr. 12 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

Spørgsmål nr. 12: 

”Vil ministeren tage initiativ til, at det gøres obligatorisk for kommunerne at indberet-

te antallet af BPA-ordninger hvert år, herunder også for de seneste fem år?” 

 

Svar: 

Jeg lægger til grund for besvarelsen, at der med BPA-ordninger menes hjælperordnin-

ger efter servicelovens §§ 95 og 96. 

Kommunerne er allerede i dag forpligtet til at indberette oplysninger om sociale ydel-

ser, herunder hjælperordninger efter §§ 95 og 96 i serviceloven, jf. min samtidige be-

svarelse af SOU alm. del spørgsmål 11.  

Statistikken er udarbejdet siden 2015 og indeholder data fra og med 4. kvartal 2013. 

Det vurderes ikke at være hensigtsmæssigt at pålægge kommunerne at indberette data 

fra tidligere år. 
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